



# NEWSLETTER\_OCT



## 2019-20全港中學校際壘球比賽

由學校體育聯會協辦的2019-20全港中學校際壘球比賽在十月中揭開序幕，參賽隊伍於早前舉行的抽籤中被分成四組。A、B、C組為中學男子隊伍的組別共有11隊，D組則由5隊參賽中學女子隊角逐。分組初賽正進行得如火如荼，男子組暫時拔萃男書院及啟思中學在B和C組均一支獨秀未嘗一敗，女子組則以協恩中學兩戰全勝表現最為突出。學界比賽會在十一月繼續，並於12月初上演決賽。

## Hong Kong Secondary School Softball Competition 2019-2020

Hong Kong Secondary School Softball Competition 2019-2020 held by the Hong Kong Schools Sports Federation has begun in mid-October. All teams were separated by drawing into 4 groups. Group A, B and C was the Boys' teams which have 11 teams in total. Group D consists of 5 Girls' teams. DBS and Creative School still remain undefeated while Heep Yunn School has 2 wins and reaches the top in the Girls' group. The competition will continue in November, and the finals are scheduled in early December.





## 天光道球場新增拍攝鏡頭

天光道球場將會於球場範圍內加裝6枝鏡頭 (3支向著內野，3支向著外野)，以便於比賽時拍攝作日後訓練，紀錄或精華片段剪輯用途。片段有機會於本會網頁或其他官方渠道播放。

## Adding new cameras in Tin Kwong Road Softball Field

We will install 6 new cameras (3 for infield and 3 for outfield) in Tin Kwong Road Softball Field for recording the games in order to make match highlights or review for practice purpose. The recorded video would be possible to be published through our website or other official channels.